
Notulen BBN-vergadering 21 mei 2024 

Aanwezig: Johan Riemersma (voorzitter), Paul Meijer, Jan Bronius, Henk Ham, Jenna 
Vermaat, Oscar Brug, Tineke Dooyewaard, Agnes Witte (notulen), Arthur Wopereis, 
Fenny de Boer en Anne Vrouwe. 
 
Groen: Er is veel hittestress in de binnenstad, met name op de Hof. Hier worden 
binnenkort bomen geplant (afkomstig van de Nieuwe Stad) en er komen bakken met 
planten. De werkgroep Hof (o.a. Jan Bronius) kan geen communicatie krijgen met de 
gemeente. Jurgen Baas is voor deze vergadering uitgenodigd, maar heeft niet 
gereageerd. De werkgroep gaat eens contact opnemen met de gebiedsmanager, Friso 
Smits. 
 Anne Vrouwe legt e.e.a. uit over de “aanpak hitte-adaptatie”. Het Zocherplantsoen 
biedt wel verkoeling. Maar er moet in de stad meer “ontsteend” worden. We willen groen 
dat schaduw levert. Bomen die droogte aankunnen en verticale gelaagdheid. Maar ook: 
verticaal groen langs muren. En dan: eens kijken waar we grond kunnen vrijmaken van 
zinloze verharding. 
 Er komt nog een beheerplan Zocherplantsoen. En de Bomenroute-app is ook in 
aantocht. 
 Tineke biedt smeerwortels aan, die in boomspiegels kunnen worden geplaatst.  
 Arthur vertelt iets over het “veteranenperkje’. Dit heet ook wel witte anjerperkje 
en wordt aangelegd als erkenning voor de veteranen van Amersfoort. Het wordt geopend 
26 juni 0m 1700 uur door de loco-burgemeester Micheline Paffen en bevindt zich nabij de 
Kleine Haag, richting de kei. 
 De werkgroep BBN-groen heeft onlangs gesproken met Martine Sluijs, die voor 
Nationaal Park Utrechtse Heuvelrug een groene verbinding met Amersfoort zoekt – niet 
alleen aan de randen van onze stad, maar overal. Ze stuurde ons een aantal suggesties.  
Bijvoorbeeld: 

 Start met een groene buurtparade en ga op bezoek bij Tieeke en andere kleine initiatieven 
en deel kennis. En maak er een feestje van!  

 We zouden verder een binnenstadkaart kunnen maken met alle groene initiatieven van 
bewoners erop (ik noem dat groene stapstenen) en nieuwe stippen erop tekenen om de 
groene stapstenen steeds meer met elkaar te verbinden. Zo gaan we op een makkelijke 
manier groen meer aan elkaar knopen.  

 We zouden de binnenstad met een mooie houten bord kunnen omdopen tot Zusterpark van 
het grotere groen (Nationaal Park). Het ligt het meest voor de hand om dit te doen in het 
groene Tineke straatje.  

 Maar dat zou ook kunnen langs de Stadsring om juist een signaal af te geven dat we 
onderweg zijn deze ring te verbinden met het grotere groen.  

 

Werkgroep nieuwe bewoners: Johan en Paul gaan voor het BBN op 22 juni naar 
Amersfoort Aangenaam.  

Werkgroep Goeie Buren/stekjesmarkt: is geweest. 

Werkgroep website/nieuwsbrief: Paul neemt de bezorgwijk van Henk Ham over. 

Nieuwe voorzitter en verjonging: afwachten. 


